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1 August 2018
2018年8月1日

AL39
Rectifi ed some of the information in Legend of Terms and Abbreviations used on Floor Plans.
修正樓面平面圖中所使用名詞及簡稱之圖的例部分資料。

AP1, AP4 - AP5 & AP8
Revised some information of Summary of Deed of Mutual Covenant of the Phase.
更新期數中公契的摘要的部分資料。

AT1 - AT7
Revised some information of Cross-section Plan of Building in the Phase.
更新期數中建築物的橫截面圖的部分資料。

AX56 & AX60
Rectifi ed some of the information in fi ttings, fi nishes and appliances.
修正裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BG2 & BG4
Updated Environment Assessment of the Building.
更新建築物的環境評估。

30 October 2018
2018年10月30日

AD
Updated the English name of one of the fi rm of solicitors acting for the owner.
更新其中一間代表擁有人行事的律師事務所的英文名稱。

AG
Revised a typo in English.
修訂英文版本的錯字。

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

AX2, AX3, AX5, AX6,
AX19, AX30, AX35,

AX40, AX44 & AX83

Revised some of the information in fi ttings, fi nishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BG1 - BG4
Moved “Environment Assessment of the Building” from Page BG2 to Page BG1.
移前「建築物的環境評估」由BG4頁至BG3頁。

30 January 2019
2019年1月30日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。
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30 April 2019
2019年4月30日

AC
Updated the status of the Phase. (Deleted the paragraph about the Phase is a completed development pending compliance.)
更新期數的狀況。( 刪去期數屬尚待符合條件的已落成發展項目一段。 )

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI
Updated the aerial photograph of the phase.
更新期數的鳥瞰照片。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

AP1, AP4, AP5, AP8,
AW

Updated the status of the sub-deed of mutual covenant of the Phase. (The sub-deed of mutual covenant has been executed.)
更新副公契的狀況。( 副公契已簽立。)

AX26
Revised some of the information in fi ttings, fi nishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BJ
Deleted the section of “ Information required to be set out by the Director of Lands under consent scheme”. (As the consent to assign of the Phase has been issued.)
刪除「按地政總署署長同意方案要求列出的資料」的章節。( 由於期數的轉讓同意經已發出。)

30 July 2019
2019年7月30日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AP1 & AP5
Updated the memorial number of the sub-deed of mutual covenant of the Phase.
更新期數的副公契的註冊摘要編號。

30 October 2019
2019年10月30日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

AN2
Updated the basement fl oor plan (2).
更新地庫平面圖 (2)。




